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28 OD Het tekort in de begroting kunnen wij deels opvangen met het budget voor incidentele subsidies en het effect na 

bijstelling van diverse budgetten. Na aftrek van deze budgetten is er nog een tekort van circa € 91.000.

In de hierna volgende tabel is de financiële ontwikkelingen en het uiteindelijk tekort per jaar in beeld gebracht.

In de tekst staat een tekort van € 91.000. In de tabel staat een tekort van -120. Wat is de verklaring van het 

verschil?

Uw opmerking is correct. In deze tekst was nog rekening gehouden met de inzet van de 'Stelpost Groei van Diemen'. De inzet van 

de 'Stelpost Groei van Diemen' is in één keer ingezet als dekkingsmiddel en had dus in deze tekst verwerkt moeten worden. Dat is 

niet gebeurt vandaar dat dit nu leidt tot het verschil van € 30.000.

Aangezien deze versie van de Kadernota 2022 nu ter vaststelling voorligt kunnen we dit niet meer aanpassen in de tekst. Dit kan 

alleen middels het indienen van een amendement.

Deze aanpassing heeft verder geen invloed op het gepresenteerde meerjarenperspectief.

57 OD 'Van groot naar beter’

In juni 2021 zal er een Diemens voorstel gepresenteerd worden aan de raad over dit voorstel. 

Wat wordt de juiste datum?

In de tweede helft van 2021 zal er een Diemens voorstel gepresenteerd worden aan de raad over dit voorstel.

58 OD In 2022 zal het nieuwe woonruimteverdelingssysteem in werking treden. De volgende stap daarin is dat de IT-

systemen van de aanbodinstrumenten van sociale huurwoningen WoningNet en Woonmatch aangepast 

worden.'

Moet dit niet andersom? 

Eerst IT-systemen aanpassen en dan inwerkingtreden van de nieuwe woonruimteverdeling. 

Raken er anders niet mensen tussen wal en schip? 

In 2022 zal het nieuwe woonruimteverdelingssysteem in werking treden. Daarvoor moeten eerst de IT-systemen van de 

aanbodinstrumenten van sociale huurwoningen WoningNet en Woonmatch aangepast worden.

63 OD Versterking Daarom Duurzaam Diemen.' 

Is de vraag wel eens gesteld waarom komt dit niet van de grond? Moet niet eerst naar de oorzaak worden 

gezocht waarom dit platform niet goed functioneert en waarom deze stichting te weinig draagvlak heeft.

Beter is versterking van het ambtelijke apparaat Duurzaamheid en na onderzoek van het functioneren van de 

stichting Daarom Duurzaam Diemen zien we wel verder.

Wij stellen voor deze uitgaven voorlopig te schrappen.

De duurzaamheidsopgave is groot en als gemeente willen we het goede voorbeeld geven en voorop lopen. We kunnen het echter 

niet alleen en hebben de samenleving hard nodig. In de duurzaamheidsagenda 2020-2025 is als doelstelling opgenomen om de 

stichting Daarom Duurzaam Diemen te helpen bij het uitgroeien tot hét duurzaamheidsplatform in Diemen. Het opbouwen van een 

vitaal netwerk en naamsbekendheid vraagt tijd. Ook moesten eerst een aantal organisatorische stappen worden gezet, zoals: het 

oprichten van een stichting met statuten, het maken van een communicatieplan en progamma, het bouwen en onderhouden van 

een website en het indienen van een subsidie-aanvraag. Het vinden (de gemeente is met 31000 inwoners niet groot) en behouden 

van vrijwilligers is uitdagend en er zitten grenzen aan wat je van vrijwilligers kan vragen. Er is daarom een pilot gestart van 1,5 jaar 

met een betaalde coördinator. Als deze pilot succesvol blijkt, is het voornemen om ondersteuning met een betaalde coördinator 

vanaf 2023 structureel te maken.

64 OD Liander heeft de werkwijze aangepast, waardoor de gemeente nu voor iedere aansluiting (bij Schademasten) 

moet betalen.'

Wordt schade aan masten wel verhaalt op derden?

Uiteraard wordt de schade verhaald op de veroorzaker. Dit gebeurt door een gespecialiseerd bedrijf (NODR) in opdracht van de 

gemeente Diemen. De kosten die hiermee gemoeid zijn, worden ook verhaald. Indien de veroorzaker onbekend is maar het 

overduidelijk een automobilist betreft, wordt de schade verhaald via het Waarborgfonds.

64 OD Door de realisatie van de nieuwe sportvelden bij het sportpark wordt verwacht dat de kosten gaan toenemen in 

de toekomst. Dit heeft te maken dat er nieuwe materieel benodigd is om de nieuwe velden en duurder 

onderhoud benodigd is, omdat er meer velden komen en deze bestaan uit kunstgras.'

Kunstgras is toch onderhoudsvriendelijker dan echt gras?

Worden die extra kosten verrekend in de huur van de velden?

Hoewel er voor wat betreft de hoeveelheid arbeid niet veel verandert, is dit op het gebied van materieel (gereedschap) heel 

anders. Er zijn straks diverse types kunstgrasvelden (water/zand) met elk hun speciefieke onderhoud. Denk aan het voorkomen 

van algen, het slepen van het zand etc. Hiervoor dienen diverse hulpstukken te worden aangeschaft. De (beperkte) toename in 

kosten wordt verrekend in de verhuurprijs. huidige materieel. Er is geen directe koppeling tussen de verhuurprijs en de 

onderhoudskosten.
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67 OD Programma Verkeer.'

Raadvergadering 5 november 2020 AMENDEMENT 1 Haalbaarheidsonderzoek fietsverb. Plantage De Sniep en 

Station Diemen-Zuid. Aangenomen. Als op te nemen in de begroting 2021. In de kadernota missen wij de 

eventuele gevolgen van de fietsverbinding wijk “de Sniep” naar station Diemen Zuid.

Is het haalbaarheidsonderzoek al uitgevoerd?

Wanneer komt er een haalbaarheid onderzoek?

Moet er geen stelpost worden opgenomen voor de realisatie van de fietsverbinding?

Het haalbaarheidsonderzoek naar een nieuwe fietsverbinding van Plantage De Sniep naar station Diemen Zuid is momenteel in 

uitvoering en wordt gedaan door een in bruggen gespecialiseerd adviesbureau (IPV Delft). Op dit moment worden drie 

verschillende varianten onderzocht en de haalbaarheid bepaald in overleg met belanghebbenden als Waternet, ProRail en kabel 

en leidingbedrijven. Door spoorreserveringen en de grote hoeveelheid kabels en leidingen zijn veel mogelijke varianten al 

afgevallen. Zeker twee varianten lijken op dit moment technisch haalbaar te zijn. In Q4 van 2021 wordt de haalbaarheidsstudie 

afgerond en wordt u geïnfomeerd over de resultaten en het vervolgtraject. 

72 OD Nieuwe ontwikkelingen. Belangrijke actuele maatschappelijke ontwikkelingen krijgen hierin een plaats, denk aan 

digitalisering, de bijbehorende verbetering van digitale toegankelijkheid, steeds snellere informatie-uitwisseling en 

de wens tot meer transparantie.'

Mis de Menselijk maat in deze formulering. Kunt u dit toevoegen?

Nog los van de vraag of dit een technische tekstaanpassing is, is dat niet meer mogelijk. Deze versie van de Kadernota 2022 ligt 

nu ter besluitvorming voor. Een dergelijke tekstaanpassing/-toevoeging zou u via een amendement kunnen bewerkstelligen.

80 OD Formatie-uitbreidingen er staat griffie “geen”. Dat is vreemd want er komen in 2022 meer raadsleden bij en dus 

ook meer taken voor de griffie.

Zou nog maar eens vragen of er wensen zijn aan de griffie voor een stelpost?

Bij de totstandkoming van de P&C-stukken wordt de griffie doorgaans meegenomen bij de uitvraag. Zo ook bij de Kadernota 2022. 

In het seniorenconvent is een afspraak gemaakt over de tijdlijn voor uitbreiding van de griffie. De verwerking hiervan vindt in de 

Kadernota 2023 plaats.

94 VVD Op blz 94 e.v. vinden een overzicht van nieuwe ontwikkelingen, daarna nieuw beleid genoemd. 

Klopt het dat dit overzicht consequent de bijstellingen betreft van bestaand beleid? 

En dat er feitelijk in het geheel geen nieuw beleid is geformuleerd in de kadernota? 

Nieuw beleid in de zin van dat mogelijk afzien van dergelijk beleid het bestaande beleid niet beïnvloedt. 

Kortom hoe dienen we aan te kijken tegen het onderscheid (als dat er al is) tussen: 

• Autonome ontwikkelingen

• Nieuwe ontwikkelingen

• Nieuw beleid 

Verder onze opmerking dat als we kijken naar het kopje Autonome ontwikkelingen op bijvoorbeeld blz 61, dan 

kan de opmerking daaronder: “Binnen dit programma zijn er geen nieuwe ontwikkelingen” verwarrend werken.

Het belangrijkste verschil tussen 'Autonome ontwikkelingen' en 'Nieuwe ontwikkelingen' is dat er geen of weinig keuze is. 

Autonome ontwikkelingen moeten we verwerken zonder dat we daar veel invloed op of keuze in hebben. 

Bij nieuwe ontwikkelingen is er meer keuzevrijheid. Het wijzigen van bestaand beleid is een nieuwe ontwikkeling. Nieuw beleid kan 

een onderdeel zijn van nieuwe ontwikkelingen maar zoals u terecht opmerkt zijn zeker niet alle nieuwe ontwikkelingen ook nieuw 

beleid. 

Het is inderdaad verwarrend dat in de tabel van de bijlage 'Nieuwe ontwikkelingen' per abuis het woord 'beleid' is opgenomen. In 

het vervolg zullen we dit 'ontwikkelingen' noemen.

Voortaan zullen we in plaats van 'nieuwe' het woord 'autonome' opnemen in deze zin.
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